



Fisheries and Oceans Canada Pêches et Océans Canada

Variation Order / Ordonnance de Modification

MAR-VAR-2017-082

FISHERIES ACT

Maritimes Region

Minimum Length

Variation Order 2017-082

The Regional Director-General, of the Department of Fisheries and Oceans, Maritimes Region, pursuant to paragraph 43.(1)(m) of the *Fisheries Act* and subsection 6.(1) of the *Fishery (General) Regulations*, hereby makes the Annexed Order varying the minimum length for fishing for oyster in the Province of Nova Scotia.

Dated at Dartmouth, Nova Scotia this 28 day of April, 2017.



Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans Pêches et Océans
Canada Canada

Variation Order / Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-082

ORDER VARYING THE MINIMUM LENGTH FOR FISHING FOR OYSTERS IN THE PROVINCE OF NOVA SCOTIA

Short Title

1. This Order may be cited as the Maritimes Region Minimum Length Variation Order MAR-VAR-2017-082.

Variation

2. The minimum length as fixed by section 58 of the *Maritime Provinces Fishery Regulations* thereto is hereby varied so that no person shall catch and retain or possess an oyster that is less than 1 mm in length, in the waters described in Table I of this Order.

TABLE I

Eel Lake, NS:

Aquaculture Site Number	Corner 1	Corner 2	Corner 3	Corner 4
1326	43° 49' 25.49" N 65° 54' 24.85" W	43° 49' 27.59" N 65° 54' 16.38" W	43° 49' 23.61" N 65° 54' 14.49" W	43° 49' 21.51" N 65° 54' 22.98" W

The coordinates are expressed in the North American Datum 1983 (NAD 83).

Coming into Force

3. This Order shall come into force on the date of signature and remains in force unless otherwise revoked.

**NOTICE TO FISHERMEN
CANADIAN COAST GUARD OPERATION
CCG RADIO
FSHFX M.CHERRY**

The Regional Director-General, Maritimes Region, Fisheries and Oceans Canada gives notice by Variation Order MAR-VAR-2017-082 that the oyster minimum length is hereby varied so that no person shall catch and retain or possess an oyster that is less than **1 mm** in length, in the waters described in Table I below.

TABLE I

Eel Lake, NS:

Aquaculture Site Number	Corner 1	Corner 2	Corner 3	Corner 4
1326	43° 49' 25.49" N 65° 54' 24.85" W	43° 49' 27.59" N 65° 54' 16.38" W	43° 49' 23.61" N 65° 54' 14.49" W	43° 49' 21.51" N 65° 54' 22.98" W

The coordinates are expressed in the North American Datum 1983 (NAD 83).

For more information please contact the local fishery officer.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans Pêches et Océans
Canada Canada
Variation Order / Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-082

LOI SUR LES PÊCHES

Ordonnance de modification de
la longueur minimale dans
la Région des Maritimes 2017-082

En application de l'alinéa 43(1)(m) de la *Loi sur les pêches* et du paragraphe 6(1) du *Règlement de pêche (dispositions générales)*, le directeur général régional, de la région des Maritimes, du ministère des Pêches et des Océans prend l'ordonnance ci-jointe, modifiant la longueur minimale de la récolte des huîtres dans la province de la Nouvelle-Écosse.

Fait à Dartmouth (Nouvelle-Écosse) le 28 avril 2017



Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes

ORDONNANCE MODIFIANT LA LONGUEUR MINIMALE DE LA RÉCOLTE D'HUÎTRES
DANS LA PROVINCE DE LA NOUVELLE-ÉCOSSE

Titre abrégé

1. La présente ordonnance peut être citée comme Ordonnance de modification de la longueur minimale région du Maritimes, MAR-VAR-2017-082.

Modification

2. La longueur minimale telle que fixée par l'article 58 du *Règlement de pêche des provinces maritimes* est, par la présente, modifiée afin que personne ne doive prendre et garder ou avoir en sa possession des huîtres d'une longueur inférieure à 1 mm, dans les eaux décrites dans le tableau I de cette ordonnance.

TABLEAU I

Lac Eel, NS:

Le numéro de site de l'aquaculture	coin 1	coin 2	coin 3	coin 4
1326	43° 49' 25.49" N 65° 54' 24.85" O	43° 49' 27.59" N 65° 54' 16.38" O	43° 49' 23.61" N 65° 54' 14.49" O	43° 49' 21.51" N 65° 54' 22.98" O

Les coordonnées sont exprimées selon le Système de référence géodésique de l'Amérique du Nord 1983 (NAD 83).

Entrée en vigueur

3. L'ordonnance sera en vigueur à partir de la date de signature et demeure en vigueur, sauf abrogation ultérieure.



Fisheries and Oceans Pêches et Océans
Canada Canada

Variation Order / Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-082

AVIS AUX PECHEURS
OPERATIONS DE LA GARDE COTIERE CANADIENNE
RADIO GCC
FSHFX M. CHERRY

Le directeur général régional de Pêches et Océans Canada de la région des Maritimes informe par l'intermédiaire de l'ordonnance modificative MAR-VAR-2017-082 que la longueur minimale des huîtres qu'un pêcheur est autorisé à capturer et à garder ou à avoir en sa possession doit être d'au moins 1 mm, dans les eaux décrites dans le Tableau I ci-dessous.

TABLEAU I

Lac Eel, NS:

Le numéro de site de l'aquaculture	coin 1	coin 2	coin 3	coin 4
1326	43° 49' 25.49" N 65° 54' 24.85" O	43° 49' 27.59" N 65° 54' 16.38" O	43° 49' 23.61" N 65° 54' 14.49" O	43° 49' 21.51" N 65° 54' 22.98" O

Les coordonnées sont exprimées selon le Système de référence géodésique de l'Amérique du Nord 1983 (NAD 83).

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec l'agent des pêches local.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region